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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 6/2024 

Datum, čas 25.03. 2024 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (8) 
Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal 
Knor, Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj 

Omluveni (0) Jana Šváchová 

Hosté (0) zástupci spolku Art Club Ferdinand 

Zápis zapsal Juraj Calaj  

Ověřovatelé zápisu Jiří Krátký, Martina Váňová 

 
 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Juraje Calaje a za ověřovatele zápisu Jiřího 
Krátkého a Martinu Váňovou. 
 
Usnesení 24/06/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Juraje Calaje a za 
ověřovatele Jiřího Krátkého a Martinu Váňovou.  
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal Knor, 
Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl 
doplnit do bodu “Různé” tyto body: „Řídící systém ČOV“ 
 
Program zasedání: 
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● Dodatek č. 2 ke smlouvě s IDSK 
● Vodovod V Úvozu 
● Výstupy z výborů a komisí 
● Věcná břemena 
● Různé 

o Řídící systém ČOV 
 

 
Usnesení 24/06/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program 
zasedání. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal Knor, 
Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0) 
 

 
2 Dodatek č. 2 ke smlouvě s IDSK 

 
Návrh: Starosta předložil zastupitelům Dodatek č. 2 ke smlouvě s IDSK o zajišťování a 
financování dopravní obslužnosti. Dodatek řeší změnu výše záloh na financování dopravní 
obslužnosti, zálohy se snižují o 1044Kč, což byla úspora v minulém roce na lince 672. 
 
Usnesení 24/06/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje předložený dodatek č. 2 ke 
smlouvě s IDSK o zajišťování a financování dopravní obslužnosti a pověřuje starostu jeho 
podpisem. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal Knor, 
Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

3  Vodovod V Úvozu 
 
Návrh: Starosta informoval zastupitele o žádosti paní Boušové a to k převzetí nově 
vybudovaného vodovodu do majetku a správy. Jedná se o část vyznačenou na mapě (přílohou) 
o délce cca 10 bm. Paní Boušová vybudovala vodovod na vlastní náklady za účelem zasíťování 
svých pozemků. Byly dodány všechny potřebné doklady ke kolaudaci. Prodloužení vodovodu 
prováděla společnost RISL 
 
Usnesení 24/06/03: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje převzetí této části 
vodovodu do majetku a správy a pověřuje starostu podpisem darovací smlouvy. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal Knor, 
Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0) 
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4 Výstupy z výborů a komisí 
 
Okrašlovací komise - Tomáš Hanč vysvětlil podmínky dotace z AOPK pro projekt výsadby 
zeleně v obci a to jak v intravilánu tak v extravilánu obce. Zastupitelstvo pověřilo Okrašlovací 
komisi provedením průzkumu trhu pro zjištění ceny za zpracování projektové dokumentace a 
administraci dotace. 
 
Stavební výbor - Jan Valenta informoval o práci výboru na tvorbě nového územního plánu. 
 
Kulturní výbor - Martina Váňová informovala o minulých i budoucích akcích kulturního výboru 
 
 
 

5 Věcná břemena 
Návrh: Zastupitelé projednali návrh smlouvy o zřízení věcného břemene inženýrské sítě k 
pozemku parc. č. 1023/1, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná Třebaň pro (zemní 
kabelové vedení pro pozemek 1031), investor ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, Děčín, 
zastoupená firmou Elektromontáže s.r.o. se sídlem Lety u Dobřichovic, Polní 450, 252 29. 
 
Usnesení 24/06/5.1: Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene 
inženýrské sítě k pozemku parc. č. 1023/1 ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná 
Třebaň pro (zemní kabelové vedení pro pozemek 1031), investor ČEZ Distribuce a.s., Teplická 
874/8, Děčín, zastoupená firmou Elektromontáže s.r.o. se sídlem Lety u Dobřichovic, Polní 
450, 252 29. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, 
Michal Knor, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0) 
 
Návrh: Zastupitelé projednali prominutí platby ve výši 4.510,- Kč pro pana Ing. Michala Koláře 
a Ing. Ivetu Kolářovou v rámci Smlouvy o zřízení věcného břemene inženýrské sítě - vodovodní 
přípojka ze dne 27. 5. 2022. Tato přípojka byla vybudována v jednom výkopu společně s 
kanalizační přípojkou (mělo být řešeno v rámci jedné smlouvy)  
 
 
Usnesení 24/06/5.2: Zastupitelstvo obce schvaluje prominutí platby ve výši 4.510,- Kč pro 
pana Ing. Michala Koláře a Ing. Ivetu Kolářovou v rámci Smlouvy o zřízení věcného břemene 
inženýrské sítě - vodovodní přípojka ze dne 27. 5. 2022. Tato přípojka byla vybudována v 
jednom výkopu společně s kanalizační přípojkou (mělo být řešeno v rámci jedné smlouvy) a 
zároveň schvaluje proplacení kopie geometrického plánu číslo 1415-29/2021 ve výši 800,- Kč 
z důvodu chybného vyžádání jako podklad pro uzavření této smlouvy. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, 
Michal Knor, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0) 
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6 Různé 

6.1  Řídící systém ČOV 
Návrh: Starosta obce prezentoval výsledky jednání se zpracovatelem studie rozšíření čistírny 
odpadních vod (ČOV) a zástupci odborného poradce obce společností Aquaconslut. 
 
Jedním z výsledků jednání je to, že je i s ohledem na budoucí rozšíření provozu je možné a 
žádané modernizovat řídící systém na ČOV s dálkovým přenosem.  
 
Částka na pořízení je 379 tis Kč. S částkou je počítáno v rozpočtu na rok 2024.  
 
Usnesení 24/06/6.1: Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení řídícího systému i s ohledem na 
budoucí rozšíření provozu za cenu 379 000 Kč bez DPH a pověřuje starostu realizací. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, 
Michal Knor, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0) 

6.2 prezentace Art Club Ferdinand 
Zástupci spolku Art Club Ferdinand prezentovali dvě připravované akce spolku pro letošní 
rok: 

1) 4.7. - 8.7. výlet do Chorvatska, zájezd Dolany - Slavnost “Kuchařská vitráž” 
 

Zastupiteli byla diskutována možnost obce podpořit obě akce. 
 

2) 7.6. koncert dětského sboru Radost Praha (cca 45 členů), do akce budou zapojeny  
Školy Hlásek a ostatních dětí z obce. Loutkové divadlo Špalíček. 
 

Zastupiteli byla diskutována možnost obce podpořit akci. 
 
Část prezentace se také věnovala umění ve veřejném prostoru - socha Metoděje Hovorky v 
Hlásné Třebani. 
 
Usnesení 24/06/6.2: Zastupitelstvo obce schvaluje dodatečný příspěvek 10 000 Kč na koncert 
dětského sboru Radost Praha. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, 
Michal Knor, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

Příští jednání zastupitelstva 
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Jednání číslo 7/2024 

Datum, čas 8.4.2024 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 

Zapisovatel Jan Marek 

 
 
 

Ověřovatelé  Jiří Krátký ……….……….………. dne ……….……….………. 

 Martina Váňová ……….……….………. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek ……….……….………. dne ……….……….………. 

 


